



2020年12月30日

致：2021年度初一至高二学生家长/监护人

2021年度清寒学子助学金

为了减轻家长的经济负担，本国教育部将开放2021年度清寒学子助学金RM100给家境清寒的初一至高二学生申请，惟申请者需符合以下条件：

- A. 申请者必须是马来西亚公民
- B. 家庭每月收入为RM3,000或少于RM3,000

2. 欲申请此项助学金者，请于2021年1月15日前将以下文件交到校长室或通过电邮发到 sunny@hchs.edu.my。(请自行下载申请表 Borang PB-1 和 PB-2)

- A. 申请表 Borang PB-1
- B. 申请者的报生纸影印本
- C. 申请者的身份证影印本
- D. 父母的身份证影印本/伤残人士身份证影印本/死亡证
- E. 家庭收入证明文件(薪水单影印本/薪水证明信)
- F. 收入证明表格 Borang PB-2 (供没有收入证明的家长填写)

谢谢！


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长



30 December 2020

To: Parents/Guardians of Junior One to Senior Two Students of 2021

Scholarship for Students Facing Financial Problems

The Ministry of Education provides scholarships to students (Junior One to Senior Two) who face financial problems. The criteria of application are as follows :

- A. Applicants must be Malaysians.
 - B. Monthly income of a family is RM3,000 or less than RM3,000.
2. For those who wish to apply, please hand in the following documents to the principal's office or email to sunny@hchs.edu.my before 15 January 2021. (Please download the forms PB-1 and PB-2 yourself)
- A. Application form (Borang PB-1)
 - B. Copy of Applicant's Birth Certificate
 - C. Copy of Applicant's Identity Card
 - D. Copy of Parents' Identity Card/OKU Card/Death Certificate
 - E. Document of Family's Monthly Income (Copy of Payslip/Salary Certification Letter)
 - F. Income Certification Form – Borang PB-2 (for parents who do not have payslip)

Thank you.


KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG
韩江中学校长